
 
   OBEC SVĚTÍ 

 

ZÁPIS Z VEŘEJNÉHO ZASEDÁNÍ ZASTUPITELSTVA OBCE SVĚTÍ 
 
Místo konání: Hostinec Na Zavadilce Světí  
Doba konání: 30. 3. 2016 od 19 hodin  
 
Přítomni:  
 
Členové zastupitelstva:  
Martina Saláková Šafková, Petr Středa, Lenka Bečičková, Petr Hlušička, Jan Nevrlý, Radomil Novák  
 
Omluveni: Lucie Blehová 
 
Hosté: p. Středa, pí Středová, p. Kocián, pí Šubrtová, p. Šubrt, Hlušička Vít, Holeček Miroslav, 
Holečková Marie, pí Černá  
 
1. Zahájení veřejného zasedání starostkou  

Na zasedání bylo přítomných 6 členů ZO, zastupitelstvo bylo tedy usnášeníschopné. Starostka 
seznámila přítomné s návrhem programu.  

 
2. Schválení programu a určení ověřovatelů zápisu (§ 95 odst. 1 zákona o obcích) a zapisovatele  
 

Navržený program:  
1. Schválení programu, zapisovatele, ověřovatelů zápisu  

2. Rozpočet na rok 2016  

3. Postoupení pohledávky  

4. Různé – schválení nákupu pozemků, žádosti o finanční dar  

5. Diskuze  
 
Jako zapisovatelka byla určena Lenka Bečičková, jako ověřovatelé zápisu byli určeni Radomil 
Novák a Petr Hlušička.  
 
Usnesení ZOS 10/2016:  
Zastupitelstvo obce schvaluje navržený program, zapisovatele Lenku Bečičkovou a ověřovatele 
Radomila Nováka a Petra Hlušičku  
Pro: 6, Proti: 0, Zdržel se: 0  
 

3. Rozpočet na rok 2016  
 

Rozpočet je navržen jako schodkový. Schodek bude financován přebytky z předchozích let.  
Přítomným bylo připomenuto, že se letos budou konat větší investiční akce: chodník a parkoviště 
u hostince, chodník a parkoviště u prodejny Hruška, veřejné prostranství u zámečku. P. Středa 
ukázal a okomentoval výkresy plánovaných chodníků. Parkoviště před prodejnou bude nabízet 6 
parkovacích míst, z toho jedno místo pro invalidy a dvě pro firmu ASJ, v případě, že se bude firma 



podílet na financování výstavby. Chodník od hostince k zastávce povede od vjezdu p. Šturce okolo 
pomníku. U hostince bude přechod. Parkoviště před hostincem bude mít 3 parkovací místa, z toho 
jedno pro invalidy. Tento chodník bude mít zhruba 400 m dlažby, proto je tato akce finančně 
velmi nákladná. P. Středa ukázal také plánované úpravy prostranství na zámečku, kde se kromě 
jiného bude zřizovat žulová dlažba a kovové oplocení.  
 
Usnesení ZOS 11/2016:  
Zastupitelstvo obce schvaluje navržený rozpočet na rok 2016 jako schodkový, tak jak je uvedeno 
v příloze č. 1 tohoto zápisu. 
Pro: 6, Proti: 0, Zdržel se: 0  

 
4. Postoupení pohledávky  

Projednání návrhu o postoupení pohledávky pí Klčové advokátní kanceláři Králík Pavlík. Vzhledem 
k neplnění původně schváleného splátkového kalendáře pí Klčovou zamítlo zastupitelstvo nový 
splátkový kalendář.  Zastupitelstvo návrh schválilo. 
 
Usnesení ZOS 12/2016:  
Zastupitelstvo obce schvaluje postoupení pohledávky vzniklé v souvislosti s provozem hostince 
„Na Zavadilce“ k vymáhání advokátní kanceláři Králík-Pavlík.  
Pro: 6, Proti: 0, Zdržel se: 0  
 

5. Různé  

 Schválení nákupu pozemků 
Starostka informovala o nutnosti nákupu pozemků v souvislosti s plánovanou výstavbou 
chodníků v úseku od prodejny Hruška ve směru na Břízu.  
V této souvislosti je nutné odkoupit celkem tři pozemky – jeden v zatáčce u Tarantíkových a 
dva v prostoru vjezdu do areálu statku.  
 
Usnesení ZOS 13/2016:  
Zastupitelstvo obce schvaluje nákup pozemků č. 355/51 (odděleného z parc. č. 355/24), č. 
457/3 a č. 421/9 (odděleného z parc. č. 421/2) vše v k.ú. a obci Světí.   
Pro: 6, Proti: 0, Zdržel se: 0  
 

 Starostka informovala přítomné o obdržení dvou žádostí o finanční dar. 
První žádost je od pečovatelské služby – Pracoviště pečovatelské péče, o.p.s., která 
momentálně pečuje o dva obyvatele obce Světí. Zastupitelstvo projednalo tuto žádost a 
přijalo následující usnesení.  
 
Usnesení ZOS 14/2016:  
Zastupitelstvo obce schvaluje poskytnutí finančního daru Pracovišti pečovatelské péče, o.p.s., 
Pražská 231/184, Hradec Králové formou darovací smlouvy ve výši 12.000,- pro rok 2016. 
Pro: 6, Proti: 0, Zdržel se: 0  
  

 Druhá žádost je o jakýkoliv finanční dar pro zřízení Baby boxu do nemocnice v Rychnově nad 
Kněžnou. Tuto žádost zastupitelstvo zamítlo. 
 
Usnesení ZOS 15/2016:  
Zastupitelstvo obce neschvaluje poskytnutí finančního daru společnosti Babybox pro 
odložené děti – STATIM.  
Pro: 6, Proti: 0, Zdržel se: 0  
 



 Zastupitelstvo obce vzalo na vědomí rozpočtové opatření  5/2015, tento úkon proběhl na 
zasedání 14. 12. 2015, ale nebyl uveden v zápise.  
 
Usnesení ZOS 16/2016:  
Zastupitelstvo obce schvaluje opravu usnesení v zápise ze zasedání zastupitelstva obce dne 
14. 12. 2015 takto:  
 
Usnesení ZOS 27/2015:  
Zastupitelstvo obce bere na vědomí rozpočtové opatření č. 5 ze dne 29. 10. 2015, č. 6 ze dne 
16. 11. 2015 a rozpočtové opatření č. 7 ze dne 18. 11. 2015. 
 
Pro: 6, Proti: 0, Zdržel se: 0  
 
 

 

 Informace pro občany obce:  
o Dne 14. 5. se bude konat zájezd do divadla Semafor na představení „Co na světě 

mám rád“.  Přihlášky je nutné podat do 1. 5. u pí Blehové. Cena včetně vstupného a 
dopravy pro občany obce: 200,- Kč/osoba, pro ostatní 250,- Kč/osoba. 

o Dne 4. 6. proběhne v obci dětský den, na kterém letos děti čeká kromě jiného 
mobilní planetárium se zajímavými projekcemi.  

o P. Středa informoval o přípravě chodníku od prodejny Hruška k Coufalovým, kde 
bude přechod. U Kulhánkových se rozšíří cesta a bude tam nástupiště pro zastávku 
školního autobusu. Před domem p. Krejčíře chodník nebude. 

o Plánovaná změna předností na křižovatce u Tarantíkových neproběhne. P. Hlušička je 
proti změně a navrhuje výstavbu ostrůvku na křižovatce. Přítomní projevili nesouhlas 
jak s ostrůvkem, tak se stávajícím stavem křižovatky. Bohužel návrh na změnu 
křižovatky byl Policií ČR zamítnut. Chodník od této křižovatky je plánován až k 
Bečičkovým, kde bude místo pro přecházení. Až k hostinci bude nová obruba. Všichni 
na této straně budou mít nové vjezdy. Obec bude v lednu příštího roku žádat o dotaci 
na tuto akci z prostředků Státní fondu dopravní infrastruktury.  

o P. Středa ukázal přítomným fotodokumentaci od firmy Kubala, která prováděla 
renovaci kříže na hřbitově, na kterou přispěl p. Hak částkou 60.000,-.  Dále byly 
ukázány fotografie renovace márnice a pískovcových sloupů brány na hřbitov. Dále 
proběhne renovace zdi směrem kolem Hřbitova. Renovaci bude provádět firma 
Hubka.  

o Proběhla další etapa výsadby zeleně – směrem na Břízu byly dosazeny duby, směrem 
do Nedělišť byla vysazena alej a byla zvolena bříza zakrslá. 

o Dále byly promítnuty fotografie hostince po renovaci kuchyňské linky truhlářstvím 
Favo s.r.o. a také další fotografie proběhnuvších prací v obci. 

 
6. Diskuze  

Pí Šubrtová se zeptala, zda jsou nějaké nové informace ohledně poškození pomníku u kostela. 
Bohužel žádné nové informace nejsou. 

 
 
Zapisovatel:  Lenka Bečičková  
 
 
Starostka:  Ing. Martina Saláková Šafková  
 
 



Místostarosta:  Petr Středa  
 
 
Ověřovatelé:  Radomil Novák  

 
 
Petr Hlušička 


